

HAVE A LOOK

NEW COLLECTION

AUTUMN / WINTER 2024 / 25

WOMEN / MEN





SMOOTH FLOW

Mode wird ein Zeichen setzen. Die Lebensdauer der Kleidung wird verlängert. Eine Symbiose der Wiederherstellung und des zeitlosen Designs gehen einher mit Modernität und Classic. In einem Hauch von Tailoring werden weiche Shapes in eine weite, lockere Atmosphäre entwickelt. Helle Naturtöne und zurückhaltende Wascheffekte stehen sich gegenüber: Steinnussknöpfe und Accessoires sowie Echthornknöpfe werten das Ganze auf und geben den nötigen Schliff.

Fashion will make a statement. The life of the clothing is extended. A symbiose of recreation and timeless design go hand in hand with modernity and classic. In a touch of tailoring, soft shapes are developed into wide, loose atmosphere. Light natural tones and restrained wash effects are in opposite to each other: Real corozo buttons and accessories as well as real horn buttons enhance the whole and give the necessary polish.

BEST ADDITIONALS

Real Corozo, Real Horn, Metallic Accessories, Shiny Finishes, Natural Colors



UNRESTRICTED STREET

AUTUMN / WINTER 2024 / 25



UNRESTRICTED STREET

Mit einem Hauch von cosy Feelings gehen wir zu flauschigen Skulpturen der Mode. Die neue Inbetween-Wear zeigt neben boxy Shapes Mäntel in ausladenden Proportionen. Überschnittene Schultern und neue Volumina stehen für Power. Weder Indoor noch Outdoor, casual oder classic, alles spiegelt sich im ausgewogenen Gleichgewicht. Ein Weg, den die Mode zielstrebig verfolgt. Egal ob Knebel, Schließe oder sportlich gummierter Drucker. Die Episode nimmt ihren Lauf – sie passt sich allen Anforderungen an.

With a touch of cosy feelings, we go to fluffy sculptures of fashion. The new inbetween wear shows coats in sweeping proportions besides boxy shapes. Overcut shoulders and new volumes show the new power. Neither indoor nor outdoor, casual or classic, everything is reflected in a balanced equilibrium. A path fashion pursues focused. Equal toggle, buckle or sporty rubber-finishes. The episode goes on - it adapts to all demands.



BEST ADDITIONALS

Toggles, Buckles, Rubber Coating, Recycled Materials, Burned Details, Dark Metals





RECREATION

In Kombination steht eine authentische Leisure-Wear mit Non-Identifizierung von Mann und Frau. Neben edlen kräftigen Nylons zeigen sich farbenreich kombinierte padded Variationen. Typische Kapuzen werden alltagstauglich und brechen mit formellen Regeln. Stylish Materialien wie metallisch bunt gefärbte Karabiner aus Aluminium und farbige Silicon Prints werden zu den Stars der Saison. Unsere neue Metall-Kunststoff-Kombination für RV-Anhänger und Kordelstopper runden das Thema ab.

Authentic leisure wear with non-identification of man and women stands in combination. Besides strong nylons, colorfully combined padded variations are shown. Typical hoodies become suitable for everyday use and break with formal rules. Stylish materials such as metallic aluminium carabiners and colourful silicon prints are becoming the stars of the season. Our new metal-plastic combination for zip tags and cord stoppers round off the theme.

BEST ADDITIONALS

Nylon, Material Combinations, Cord Stoppers, Functional Details, Colourful Styles, Zip Tags

